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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-2049/04
van Ieke van den Burg (PSE)
aan de Commissie

Betreft: Afschaffen kleine euromuntstukken

In het Nederlandse Woerden is recent gedurende zes weken een proef gehouden met het afronden van 
de eurocent. Hierbij werd bij de kassa het totaalbedrag op de kassabon bij contante betalingen 
afgerond op het naaste veelvoud van 5 cent. Onderzoek uitgevoerd door TNS NIPO voorafgaand en 
tijdens de proef heeft uitgewezen dat consumenten massaal de afrondingsregel steunen: 83% van de 
consumenten in Woerden zijn voor het afronden. Naar aanleiding van de resultaten van de proef is de 
afrondingsregel op 1 september 2004 landelijk ingevoerd.

1. Heeft de Commissie kennis genomen van de resultaten van de proef?

2. Zo ja, is de Commissie verrast door het feit dat de overgrote meerderheid van de consumenten 
de afrondingsregel steunt? Waarom wel/niet? 

3. Uit de Eurobarometer blijkt dat een meerderheid voor afschaffing van de één en twee 
eurocent is. Is dit gegeven, gekoppeld aan de resultaten van het succes van de afrondingsregel in 
Nederland en de bestaande situatie in Finland voor de Commissie aanleiding de één en twee eurocent 
ter discussie te stellen?

4. Is er grond voor de veelal heersende vrees dat afschaffing inflatoire effecten heeft? Of zijn er 
andere redenen om vraag 3 negatief te beantwoorden? 

5. Indien het antwoord op vraag 3 bevestigend luidt: welke stappen gaat de Commissie 
ondernemen? Zal dit leiden tot afschaffing van de één en twee eurocent?

6. Heeft de Commissie kennisgenomen van het persbericht van de Deutsche Bundesbank van 8 
juni 2004 getiteld "Tension in the supply of small denomination coins"? Volgens het persbericht is er 
een tekort aan de één en twee eurocent in veel landen binnen de eurozone, mede vanwege het feit dat 
deze munten niet worden gebruikt om mee te betalen. Wat is de reactie van de Commissie op dit 
persbericht? Wat is de omvang van het probleem?


